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Svar på: Stekpannor

Styrelsen anser att det är av ondo att äta upp teflonbeläggningarna på stekpannorna och upp-
manar Sektionen att sluta med det. Som motionen lyder så råder det brist på bra stekpannor,
därför anser Styrelsen att det är lämpligt att köpa in nya.

Styrelsen föreslår att mötet bifaller motionen.

För Sektionsstyrelsen

Alexander Nässlander
Sektionsordförande
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